
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for grøn trepart

Dato: 21. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 147
Hvordan vil ministeren sikre, at satsningen på pyrolyse ikke kommer til at medføre øget 
import af biomasse som halm og træ?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand

1/1

Offentligt
MOF Alm.del - Spørgsmål 147

Miljø- og Fødevareudvalget 2024-25


